
  
 

 

Motion till ungdomsfullmäktige 1 (1) 

 Göteborg 2020-03-02 

 

 

Förslag om att bygga fler ytor för idrottsföreningar 

Bakgrund 

Många utövar någon sorts sport eller idrott på fritiden. Ofta så är det väldigt fullbokat 

på de idrottshallar och fotbollsplaner som föreningar kan använda. Det gör att många får 

idrotta väldigt sent på kvällen. Det är inte bra eftersom man kanske har långt att åka 

hem, det kan göra att man är trött skolan. Idrotten är en viktig del i väldigt många 

ungdomars liv, därför är det viktigt att det finns möjlighet att idrotta på tider som 

funkar.               

 

Idrott är bra både för hälsan men också för skolresultaten, forskning visar att man 

presterar bättre efter att man har idrottat. Därför vill vi att det ska byggas fler 

idrottsplatser i Göteborg. 

 

Förslag till beslut 

Vi yrkar därför på att UF ska jobba för fler idrottsplatser i Göteborg genom att prata 

med politiker. 

 

 

 

Fritidsutskottet 

Fingal Schollin,Askim-Frölunda-Högsbo 

Rickard Dunberg, Lundby 
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